



**Minutes to the Annual General Meeting of the members
of the Gustavia Yacht Club
Held At the Stelios Foundation Conference Hall, Monaco
on 9th April 2019 at 17h00**

The following Board Members were present: Stelios, Ken Griggs, Stephane Robert and Hughes Helffer. In addition another c20members and certain invited guests in attendance.

1. The Commodore invited the members to vote for or against each of the resolutions below by show of hands:
 - a. Resolution to receive and approve the Audited Accounts for 2018. PASSED
 - b. Resolution to discharge the Executive Committee and Board for their management of the Club for the year ended 31 December 2018. PASSED
 - c. Resolution to receive and approve the budget, for the financial year ending 31 December 2019. PASSED
 - d. Resolution to receive and approve the Clubhouse related party lease agreement between the Gustavia Yacht Club and Sir Stelios Haji-Ioannou. PASSED. Sir Stelios excused himself from voting.
 - e. Resolution to re-elect the Executive Committee comprising the Président (President) Sir Stelios Haji-Ioannou, the Trésorier (Treasurer) Ken Griggs and Secrétaire Général (secretary general) Gustavo Riccobon for a term of 3 years. PASSED
2. Being no further business the meeting came to a close at 18h00,

Signed

Stelios/Commodore date 13/4/19 13Apr2019

Ken Griggs/Treasurer

These Minutes will be signed in English and published on the website and then officially translated into French and filed with the Prefecture in Gustavia

Gustavia Yacht Club ®

www.gustaviayachtclub.org A not-for-profit association established under French law 1901

Siret: 821 522 752 00012 Association N°: W9J1000126

Clubhouse: 20, rue Jeanne d' Arc, 97133, Gustavia, St Barts

Bankers: BNP Gustavia IBAN: FR76 1308 8090 9807 0144 0006 628 BIC: BNPAGPGXXXX

CFM Monaco IBAN: MC58 1273 9000 7005 8612 0000 001 BIC: CFMOMCMXXXX

tel: +590-590-51-93-88 / +377-9880-1010 e-mail: info@GustaviaYachtClub.org





Procès-verbal de l'Assemblée Générale Annuelle des membres du Gustavia Yacht Club

Tenue à la Salle de Conférence de la Fondation Stelios, à Monaco

le 9 avril 2019 à 17h00

Les membres suivants du Conseil d'Administration étaient présents: Stelios, Ken Griggs, Stephane Robert et Hughes Helffer. En outre, 20 autres membres et certains invités étaient présents.

1. Le Commodore a invité les membres à voter pour ou contre chacune des résolutions ci-dessous à main levée :
 - a. Résolution relative à l'acceptation et à l'approbation des Comptes audités pour 2018. **ADOPTÉE**
 - b. Résolution relative à la décharge du Comité exécutif et du Conseil pour leur gestion du Club pour l'exercice clos au 31 décembre 2018. **ADOPTÉE**.
 - c. Résolution relative à l'acceptation et à l'approbation du budget, pour l'exercice se terminant le 31 décembre 2019. **ADOPTÉE**
 - d. Résolution relative à l'acceptation et à l'approbation du contrat de location du Clubhouse entre le Gustavia Yacht Club et Sir Stelios Haji-loannou. **ADOPTÉE**. Sir Stelios s'est retiré du vote.
 - e. Résolution relative à la réélection du Comité exécutif composé du Président (Président) Sir Stelios Haji-loannou, du Trésorier (Trésorier) Ken Griggs et du Secrétaire général (Secrétaire Général) Gustavo Riccobon pour un mandat de 3 ans. **ADOPTÉE**.
2. L'ordre du jour étant épousé, la réunion s'est terminée à 18h00.

Signé :

Stelios/Commodore date 13/4/19 13 Avril 2019

Ken Griggs / Trésorier

Ce procès-verbal sera signé en Anglais et publié sur le site Internet, puis officiellement traduit en Français et déposé auprès de la Préfecture de Gustavia.

Gustavia Yacht Club ®

www.gustaviayachtclub.org .Association à but non lucratif créée en vertu de la Loi Française de 1901

Siret: 821 522 752 00012 Association N°: W9J1000126

Clubhouse: 20, rue Jeanne d'Arc, 97133, Gustavia, St Barts

Banques: BNP Gustavia IBAN: FR76 1308 8090 9807 0144 0006 628 BIC: BNPAGPGXXXX

CFM Monaco IBAN: MC58 1273 9000 7005 8612 0000 001 BIC: CFMOMCMXXXX

tel: +590-590-51-93-88 / +377-9880-1010 e-mail: info@GustaviaYachtClub.org

Je soussignée Sophie HAZELL AMIEL

Traducteur Expert près la cour d'Appel de MONTPELLIER

Certifie que la traduction qui précède est conforme à une copie

cajorpe a L'original libellé en Langue Anglaise Visé "NE VARIETUR" sous le n° 190418-16

SHA Fait à Prades Le 18/04/2019